

Date: 28 October 2024	التاريخ: 28 أكتوبر 2024
To: Bursa Kuwait	السادة / بورصة الكويت المحترمين
Subject: Plant shut down for maintenance	تحية طيبة و بعد،، الموضوع: إغلاق المحطة للصيانة
<p>Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, Kindly be informed:</p> <p>The Plant will be shut down from 2 November 2024 to 13 November 2024 for the routine maintenance of the Plant's common steam and water systems. During this period the Plant will not be able to produce electricity or water.</p>	<p>بالإشارة الي الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاته، نحيطكم علماً:</p> <p>سيتم إغلاق المحطة من تاريخ 2 نوفمبر 2024 حتى 13 نوفمبر 2024 للصيانة الروتينية لأنظمة المياه و البخار المشتركة بالمحطة، خلال هذه الفترة ستوقف المحطة من إنتاج الكهرباء و الماء.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،</p>
Financial Impact: The impact cannot be assessed at this stage but will be reflected in the Q1-2025 financials.	الأثر المالي: لا يمكن تقييم التأثير في هذه المرحلة ولكن سينعكس في البيانات المالية للربع الأول من 2025.



(Handwritten signature)

Paul Leslie Floyd	باول ليسلي فليود
Board of Director and CEO	عضو مجلس إدارة و الرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company	شركة شمال الزور الاولى للطاقة و المياه